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Iktatószám: VI/A/169-1/2022. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szociális, Egészségügyi, 
Környezeti és Fenntarthatósági Bizottsága 2022. január 20. napján (csütörtökön) 13 órakor 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Dísztermében megtartott rendkívüli, 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök; 

dr. Főfai Klára bizottsági tag; 
Gulyás Róbert bizottsági tag. 

 
Távolmaradását jelezte   Csillagné Szánthó Polixéna elnökhelyettes; 

Rácz Zoltán bizottsági tag. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek:  Gyurkovics János alpolgármester; 
 dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági 
referens, jegyzői megbízott; 
Weisz Gábor osztályvezető; 
Berbuch Miklós bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető. 
 

Meghívottak:     dr. Vitay Szilárd háziorvos; 
      dr. Kővári Csilla háziorvos; 

Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság 
intézményvezetője. 
 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az 5 tagú 
Bizottságból 3 fő jelen van, a Bizottság határozatképes. Az ülést 13 órakor megnyitja. 
 
Az elnök javasolja a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pont elfogadását. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, melyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította 
meg: 
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NAPIREND 

 
1. napirendi pont: 

Javaslat személyes közreműködői szerződések megkötésére háziorvosi ügyeleti szolgálat 
ellátására 
(1. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott 
Meghívottak: dr. Papp Zoltán 
  dr. Omacht Erika 

 
 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat személyes közreműködői szerződések megkötésére háziorvosi ügyeleti szolgálat 
ellátására 
(1. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott 
Meghívottak: dr. Papp Zoltán 
  dr. Omacht Erika 
 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni az előterjesztést. 
Javasolom az orvosok képviseletében megjelent személyek meghallgatását.  
 

dr. Vitay Szilárd háziorvos: Igen, szeretnék bemutatkozni, Vitay Szilárd háziorvos vagyok 
Szedresből. Fölhívott engem tegnap telefonon Papp Zoltán kollegiális vezető, illetve a 
gyermekorvosok részéről is Omacht Erika doktornő, szintén kollegiális vezető, jelezték, hogy 
nem tudnak ma itt lenni, ezen a szekszárdi ülésen. Ezért engem kértek meg, hogy jöjjek el 
helyettük, én így kerültem ide. Amit el tudok mondani a szerepemről az annyi, hogy volt egy 
gyűlésünk, ahol részt vett minden kollégám, ott kialakítottunk egy közös álláspontot, erről a 
helyzetről, az óradíj, illetve az ügyeletek és dolgaik tekintetében. Az én szerepem itt 
mindösszesen annyi, hogy a több mint a húsz orvoskolléga közös, kialakult álláspontját, 
véleményét tolmácsoljam Önök irányába. A közös álláspontnak interpretálójaként vagyok 
jelen, tehát nem a saját magánvéleményemet mondom. Még mielőtt még belekezdünk, 
kérnénk azt, hogy jegyzőkönyvet, azt vezessenek. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Kötelező. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Bocsánat. Köszönöm szépen. A jelenlegi óradíjunk 2.800.- valahány 
forint óránként, hétköznap és háromezer egynéhányszáz, párszáz forint hétvégén. Amiről úgy 
gondoljuk, hogy rendkívül alacsony, méltánytalan összeg. Figyelembe véve azt, hogy ez egy 
vállalkozói díj, sokan érthetően bérként szeretnénk kivenni, akkor ki kell fizetni 13%-os szochót 
aztán utána még az adó részét is, tehát ez rendkívül alacsony 1.700.- forintos nettó munkabér 
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marad, amit saját magunk bérként ki tudunk venni. Azt gondolom, hogy ez teljesen nonszensz, 
a mi részünkről nem elfogadható összeg. Figyelembe véve azt, hogy a legutóbbi hír, hogy a 
kórházakban szolgálatot teljesítő kiskatona, aki ott szolgálatot lát el, aki segít kísérni ott a 
betegeket, meg egyéb dolgokban segédkezik, óránként több mint négyezer forint kiegészítő 
pótlékot kap ezért a munkájáért. Akkor szerintem könnyű tán belátni, hogy ez az összeg nem 
megfelelő. Ha az ember szeretne egy szakembert hívni, kőművest, ácsot. Ennek a többszörösét 
kérik el. És azt gondolom, hogy elég nehéz munkát végzünk el az ügyeletben. Szeretném 
elmondani, hogy én a magam részéről a munkámat rendkívül szeretem, tényleg nagy kedvel 
végzem, de amit az ügyeletben kell csinálni, az a munkánknak nehezebbik része. Otthon 
ismerem a betegeimet. Tudom, hogy mire kell számítanom, kórelőzményükkel tisztában 
vagyok. Ha az ember elmegy ügyelni, itt teljesen idegen emberek jönnek be, nem ismert 
problémáikkal, sokszor teljes információ hiányban kell súlyos döntéseket meghoznunk, az 
életükről, az egészségükről. És akkor emellett még hatósági feladatokat is ellátunk; ez azt 
jelenti, hogy a rendőrség hoz ittas vezetőket, akik sok esetben agresszívak, ellenkeznek. Tőlük 
vért kell venni. Nagyon sok nehézséget okoz. Ott át kell járnunk a börtönbe, ahol a 
fogvatartottakat kell vizsgálni és ellátni, ez sem egy könnyű dolog. Hajléktalanokat hoznak 
vizsgálatra. Ez embernek halottvizsgálatot, nagyon gyakran kell ellátnia, sokszor olyan 
helyzetben, olyan helyen, ahol sok ember nem is nagyon merne odamenni. Tehát ez nem egy 
könnyű része a mi munkánknak. Ez a mi munkánknak a nehezebbik oldala. És ennek ellenére 
a nappali munkavégzésnél lényegesen kevesebb bérért kell ezt a feladatot végeznünk, éjszaka. 
A kórházakban a kollégák úgy végzik ügyeleti feladataikat, hogy ügyelet után szabadnapot 
kapnak, tehát hazamehetnek egy pihenőnapra. Mi ledolgozzuk a hétfői, normál nyolcórás 
munkaidőt, aztán eljövünk tízre ügyelni, itt eltöltünk tizenhat órát az ügyeletbe éjszaka. Ilyen 
jellegű, normál munkánknál nehezebb munkát végzünk éjjel. Majd hazamegyünk és folytatjuk 
másnap reggel megint, még egy nyolc órát. Összesen 32 órát kell végig dolgoznunk. Ami már 
önmagában is kerülendő és istenigazából, szabálytalan is, hiszen, másnap szabadnapot kellene 
kivenni, de nem tudjuk megtenni, ahhoz helyettest kéne fogadni és azt a helyettest ki kell 
fizetni. Ebből az óradíjból, ebből a 2.850.- forint bruttóból, hogyan kapunk másnapra magunk 
helyett helyettest. Nem tudunk, ez kivitelezhetetlen. Elnézést elkalandoztam. Tehát azt 
gondoljuk, hogy így semmi képen sem maradhat. Nem tudom, hogy Önöknek mi a véleményük 
róla. De én azt az információt kaptam, hogy 20%-os emelésre érkezett az ajánlat. Na most a 
mi közös álláspontunk az az, hogy egy sokkal magasabb összegre tettek egy ajánlatot, még 
régen, mit tudom én, húsz éve. De az legmagasabb összeg, amit elfogadhatónak és 
méltányolhatónak tartanánk, az hétköznaponként 5.000.-forint, hétvégén pedig 6.000.- 
forint/óra. A kollégáimmal közös véleménye, amire engem felhatalmaztak, amire engem 
felhatalmaztak, hogy ez alá nem mehetünk. Az országban nagyon sok helyen ennél lényegesen 
többért ügyelnek. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Hétköznap 5.000.- forintot tudnának elképzelni, 
hétvégén pedig 6.000.- forintot? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Így van. Azt gondoljuk, hogyha figyelembe vesszük ezeket az 
árakat, akkor, amiket én itt én felsoroltam, akkor így egyáltalán nem sok. A kórházban hatezer 
forint fölött indul a legalacsonyabb ügyeleti díj. Ez a törvény szerinti, és az bruttó munkabér. 
Itt pedig szuperbruttó, tehát itt még a szoc.ho is ebből lejön, mert a miénkből lejön. 
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Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: A kórházban milyen óradíjjal dolgoznak az orvosok? 
Bocsánat, csak említette és rá akartam kérdezni. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Sávos óradíj van, az 6.000.- forinttól indul fölfele, az a minimum. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Ott is van ügyeleti pótlék? Vagy valami? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ott most alakították át a rendszert és a tudomásom szerint attól 
függ a pótlékuk, hogy milyen progresszivitású, szintű, osztályon, illetve kórházban dolgoznak. 
Illetve például van az, hogy az orvosnak a képzettsége is nyilván számít. Illetve, hogy az osztály, 
hogy dolgozik, az felvételes, illetve milyen betegeket lát el. Ahol akut betegeket kell ellátni ott 
többet fizetnek. De hát itt is folyamatos akut betegellátás zajlik nálunk. Mi úgy érezzük, hogy 
egyálltalan nem méltánytalan, vagy eltúlzott, amit mi kérünk. Tehát ez egy szakmunkásbér, 
vagy óradíj, amit mi kérünk. Az volt teljesen elfogadhatatlan és méltánytalan, ami eddig volt. 
Az volt itten ajándék. Úgy érezzük, hogy olyan hallatlanul alacsony óradíj volt, ami eddig került 
megállapításra. És ezért nagy tisztelettel kérnénk, hogy legyenek kedvesek ezt elfogadni. A 
többség ahogy azt hallottam, azokat a feltételeket, szerződéseket szeretnénk kérni, 
átadományozni, mert nyilván a megállapodásnak, a szerződésnek csak egy pontja az óradíj. 
Még nagyon sok egyéb feltétel fölmerül, ezzel le van fektetve, azt is meg kéne vizsgálni. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Bízom benne, 
legfontosabb rész a személyes közreműködői díj. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Igen, na most ezzel kapcsolatban még egy kérésem volna. Ugye az 
ügyelet önkormányzati fenntartású az egészségügyi intézmény, a szolgálati törvény hatálya 
alá tartozik, szolgálati jogviszony. Ilyen esetben az orvosokat személyes közreműködőként 
lehet alkalmazni. Elképzelhetőnek tartom azt. Tehát vagy szolgálati jogviszonyban lehet 
dolgozni, ilyen helyen teljesíteni szolgálatot, vagy pedig személyes közreműködőként. Ugye a 
kollégák a személyes közreműködőként szeretnének vállalni, de a törvény szerint erre akkor 
van lehetőség, hogy ha a munkáltatótól, az önkormányzat erre az OKFŐ-től erre engedélyt kér. 
És szeretném megkérdezni, hogy ez az engedélykérés megtörtént-e. Illetve megkapta-e az 
önkormányzat az engedélyt arra, hogy személyes közreműködői szerződést dolgozzon ki? 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Az OKFŐ akkor 
engedélyez személyes közreműködést, ha már van aláírt szerződés. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Nekem is van, bocsánat. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Igen. Különféle 
nyilatkozatokkal. A legutolsó álláspont az, hogy például egy háziorvos hiába nem tartozik a 
kórház szolgálati állományába, például a kórházigazgatótól is be kell szerezni egy 
nyilatkozatot, hogy az adott személynek a személyes közreműködési formában történő 
foglalkoztatása az ellátást, – amennyiben vállalta – nem veszélyezteti, úgy ez egy nagyon-
nagyon hosszú folyamat lesz, amíg a OKFŐ-től az engedély elfogadásra kerül. Főleg, hogy nem 
egy csomagként úgymond, kezeli ezt az OKFŐ. Hogyha van egy ügyeleti ellátás, amibe 
szeretnénk személyes közreműködőket. Hanem személyenként, kéri ezeket a kérelmeket 
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benyújtani. Ennek a kérelemnek van, maga egy formája, ami esetében az önkormányzati 
fenntartású intézmények nem érik el azt az informatikai felületet, ahol ezt a meg lehet 
nevezni, meg is lehet oldani, úgyhogy erre minden esetben ehhez kell készíteni egy kérelmet. 
Öt darab melléklete van ennek a kérelemnek, amiből, hát igazából, kettő alkalmazható az 
önkormányzati fenntartású intézményekre. Most OKFŐ hiánypótlában az szerepel, hogy ebből 
hármat kellett különböző mértékben kitölteni, személyenként, személyes közreműködőként, 
plusz ezeket a szerződéseket, tehát határozatokat kellett hozzá csatolni. Tehát addig nem 
tudunk kérni engedélyt amíg ezek a szerződések nincsenek aláírva. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Szeretném megkérdezni, hogy amennyiben átköltözünk a 
sürgősségi mellé, akkor ott a személyes és tárgyi feltételek, hogy módosulnak? Ezért is szükség 
volna a szerződés tervezetre. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Milyen személyi 
feltételekre gondol? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Az ügyeletet teljesítő körzeti orvosokra. Bármi változik-e ezáltal? 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Nem gondolom. 
Változik-e bármi, az orvosi ügyelettel kapcsolatban, ha odaköltöznek az új gondozási 
központba? 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Mire gondol doktorúr? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Lesz-e változás? Megmarad-e a két felnőttorvos és az egy 
gyerekorvos? 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Egyenlőre úgy van, hogy 
meg. Ugye? 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Igen. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Az megint egy más helyzet, hogyha nem, mert akkor az ügyeletnek 
más lesz a munkafeltétele. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Egyenlőre nincs erről szó, 
hogy változás lenne. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Értem, tehát a személyi és tárgyi feltételeknek így kell maradnia. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Ha jól értettem, amit a doktor úr mond, akkor Önök addig nem 
akarják aláírni ezt a személyes közreműködésről szóló megállapodást, amíg nem kapják meg 
azt az ügyeleti díjat, amit Önök kérnek. Jól értettem? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Igen. 
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dr. Főfai Klára bizottsági tag: Tehát Ez volt a lényege annak, amit Ön mondott. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Bele lehet keverni a szerződést. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Na most azt azért tudni kell, hogy nem a Bizottság dönti el az 
ügyeleti díjakat, tehát a képviselőtestület fog dönteni ebben. De, tehát akkor azért teljesen 
felesleges a személyes közreműködésről szóló szerződésről is bármit mondani, ha Önök azt 
nem írják alá. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Nem feltétlenül. Ez nem felesleges, hiszen amint mondtam, az egy 
pontja annak.  
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Értem, de nem tudjuk elfogadni. Nem tudjuk elfogadni. Mi 
elfogadjuk azt, ami most tervezet van, viszont Önök meg addig meg nem írják alá, amíg nincs 
rendezve, az a kérés, amit Önök kérnek. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Nem értem. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Tehát most itt a Bizottság előtt az szerepelt, hogy behozták 
magát a szerződést. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Igen. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: A személyes közreműködésről. És mellékletként ott van, az 
óradíjakra vonatkozó rendelkezés. Na most, a Bizottság hoz egy olyan döntést, hogy Ő 
elfogadja ezt, akkor Önök meg azt fogják mondani, hogy oké, hogy a Bizottság elfogadta, de 
mi meg nem írjuk alá, mert ebben nem 6.000.- forint meg 5.000.- szerepel, hanem 3.000.- meg 
mit tudom én mennyi.  
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: Akkor nem fogjuk elfogadni. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Hát ezért kérdeztem. Tehát ez volt a lényege, hogy csak az után 
fogják Önök aláírni, illetve hát majd megnézik, hogy mi van benne. De a sarkalatos kérdés 
tulajdonképpen itt az óradíjakon van. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Hát azon, meg hát. Igen. Meghát sok minden szerepel benne, ami 
eddig is. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: De Önök egyáltalán nem is látták ezt a szerződéstervezetet? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Nem tudjuk, hogy mi áll benne, szeretnénk azért megnézni. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Azért nagy 
meglepetésekre nem kell számítani. A személyes közreműködésre vonatkozó részben, mert 
szinte ugyan az, mint a megbízási szerződés. Egy-két olyan pont van benne, ami szerintem még 
a háziorvosoknak sem fog túl sokat mondani, mert a jogszabály szerint kötelező szerepeltetni 
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benne. De át fogom küldeni és maximum három pontot érint a változás. Tehát a többi az ugyan 
az, mint a megbízási szerződésben. Mert ez is megbízási jellegű foglalkoztatási jogviszony, csak 
más a neve és vannak speciális elemei, amiket tartalmaz, dehát nem sarkalatos kérdésekről. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Én is egyetértek azzal, hogy azért ezt látniuk kell. 
 
Gulyás Róbert bizottsági tag: Igen. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Aláírás előtt 
nyilván, de amíg nincs kialakítva egy végleges tartalom, addig szerintem nincs a végleges 
tartalom elküldve, addig csak bonyolódik a helyzet, mert, mert bejön, valaki, hogy neki ez a 
pont nem egyértelmű, most az a pont. Változtatunk, nyolc felé. És a végén már magam is el 
fogom veszíteni a fonalat, hogy végül is mi a szerződések tartalma. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Hát a képviselőjükkel, a Papp Doktorral kell egyeztetni, mert Ő 
képviseli a többi háziorvost is akkor ebben az ügyben. És akkor majd Ő megmondja. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: De gondolom van lehetőség, az egyedi szerződés azért az 
mindenkinek egyedi. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Jó, hát gondolom, a Papp doktor nyilván megbeszéli Önökkel, 
tehát nem egyenként fognak bemenni a kolleganőhöz, hogy nekem ez nem tetszik, hanem 
összenézik a korábbival. Illetve nem gondolom, hanem tudom. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: A szerződésekkel kapcsolatban, az ügyeleti időszak, 
tehát maga a 16 és 24 óra, ez az idő ez fix? Tehát rendelet szabja meg. Helyi rendelet, vagy 
országos? 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Úgy van, hogy – 
országos – hogy az előző rendelés végétől, a következő elejéig. Tehát az nincs benne pontosan, 
hogy hány órától, hány óráig, hanem ahogy véget ér az orvosi ellátási idő, a következő nap 
amíg el nem kezdődik. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: És emiatt, hogy ez a jogszabály furcsán, többféleképpen 
értelmezhető, amit ön itt most elmondott, sok városban úgy oldják meg ezt az egész kérdést, 
például egész Budapesten, 24 órás ügyeletet tartanak fönn. Ez azt jelenti, hogy egy állandó 
háziorvosi ügyeletet üzemel, 24 órában, éjjel-nappal, ami ellátja a sürgős házhozhívásos 
eseteket, vizsgálatokat, meg egy-két ilyen hatósági ügyet. Hogy akkor nem kell elszaladni és 
otthagyni egy-két órára az összes embert, aki ott ellátásra vár. Ezt sok helyen így oldják meg. 
Legtöbb helyen, ilyen esetben vállalkozás végzi az ügyeletet. Tehát ugye, ha jól tudom, akkor 
a Megyei Jogú Városok közül, két helyen van egyedül; Szekszárdon meg még egy városban van 
ilyen helyzet, ahol az önkormányzat üzemelteti. Az összes többi helyen vállalkozásnak adják 
ki. Ilyen cégek végzik el ezt a feladatot. Van, ahol ugye 16 órában hétköznap. Van, ahol meg 
24-ben, folyamatosan. A másik dolog, például azt még nem is említettem, hogy a jelenleg nincs 
elég orvos Szekszárdon, aki esetleg az ügyeletbe beugrana. Akkor ezt az órabért, ugye ők 
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megkapják. Tehát egy idegen cég, egy idegen orvos az megkapa ezt az 5-6000.- forintot, a saját 
orvos, aki meg itt van tíz-húsz-harminc éve, az meg nem. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Elnézést, szeretnék 
hozzászólni, szeretném kiegészíteni ezt a dolgot. Valóban a helyettes magasabb órabérért 
vállalja. Viszont ugye vannak települések, akik nem küldenek orvost az ügyeletbe. És a 
többletköltséget minden esetben továbbszámlázzuk ezeknek a településeknek. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Most csak az orvos szempontjából, az ő munkájuk annyit ér, de az 
enyém, az akkor meg miért nem ér annyit. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: És akkor ott a kiszállás. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Az ügyeletet meg kell 
oldani valahogy, meg hogy minden áldott nap legyen gyermekügyeletes, meg 
felnőttügyeletes. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Nem a szükségességet vitatom. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Ha már így 
összehasonlítjuk a korházakat és az ügyeletet. Ugye a Szekszárdi háziorvosi ügyeletben olyan 
szerződésük van az orvosoknak, hogy minimum 40 órát kell ügyelniük: egy hétvége és egy 
hétköznap. Tehát két nap egy hónapban. Szerintem a kórházakban nem kettőt ügyelnek. A 
másik probléma az, hogy mivel ugye, mondjuk a gyermekügyeletben, jelen pillanatban, nyolc 
orvossal dolgozunk, ugye ha beszorozzuk, kettővel akkor az tizenhat; és a fennmaradó időre 
nincs orvosunk. Tehát, ezek a problémák. Csak ugye azzal, hogy ami alhangzott a 
megbeszélésen, ha meg is adnánk, esetleg azt a legmagasabb órabért, amit az elején kértek 
az orvosok, akkor sem vállalnának többet, mint 40 óra. Tehát maga az ügyeleti beosztás az 
továbbra sem oldódna meg. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: De én azt gondolom, hogy ez egy piac és hogyha egy piacról élünk, 
mondjuk egy árúnak az értékének a felét fizetem meg, hogy annyit fizetek érte, egy 
szolgáltatásért, akkor nem fognak tolongani a jelentkezők, hogy ezt a feladatot ellássák. De 
hogyha árában fizetem, vagy esetleg többet is adok, akkor nyilván lesz elég jelentkező. Tehát 
hogy ha a megfizetett óradíj az emelkedik, akkor érdemes lesz jönni ezután. Akkor még többet 
is. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: Bocsánat. Én azt tudom azt honnan veszik, hogy a gyermekorvosok, 
mert igen is valakinek hiányzik a lehetőség. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Ugye Alpolgármester Úr ez 
elhangzott, hogy nem írnának alá többet, mint amennyi. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: Nem, aláírni nem írunk alá, de az önként vállalt az akkor lehetne 
több. Igen. Az más. Tehát lenne egy kötelezően előírt és azon kívül és mindenki, hogy 
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mondjam, amennyit a saját lehetősége, meg kedve, meg természetesen, ha megfizetik, akkor 
biztos, hogy rendre vállalnának többet. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Végül is a szabadidőnkből, a hétvége meg a karácsonyról 
beszélünk, a karácsonyi ügyeletről. Ki szeretne 25-én, 26-án nem az ötéves gyerekével lenni? 
Tehát szerintem ezek emberi, érthető kérések. Azon kívül, hogy nettó 1.700.- forintért én ezt 
nem szeretném tovább így tovább csinálni. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: Így van. 
 
Gulyás Róbert bizottsági tag: Így ezeket a számokat elhallgatva én is elég életszerűtlennek 
tartom.  
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Így őrületesen patthelyzetben vagyunk, mert nem 
tudom, hogy hogyan áll a költségvetés.  
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ezek szerint nem lehet vitatkozni azon, amit előadtam most. Én 
legalább is úgy érzem, hogy felét nem is mondtam el. Mert nincsen részünkről semmi durva 
ebben, vagy nem elfogadható emberileg. Tehát ebben mi biztosak vagyunk. Ne tessen 
haragudni, de az ember akkor érvényesíti az érdekeit, amikor erre lehetőséget kapott. De hát 
tizenöt éve vagyok itt, és ilyen lehetőség nekünk még nem volt. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Alpolgármester Úrnál már hónapok óta folyik az 
egyeztetés a többi település polgármestereivel is; és most ez a 20%-os összeg volt az, amit a 
településekkel folytatott egyeztetések alapján tudott adni a képviselőtestület. Mindezt úgy, 
hogy annak idején volt egy nyilatkozat, amit aláírt mindenki, hogy vészhelyzetben nem kerül 
sor az orvosi ügyeletnek az emelésére. Ehhez képest Alpolgármester Úrék is belementek, hogy 
valahogy ezt megpróbálják rendezni, és az ígéretek ellenére megemelni az ügyeleti díjat. És 
ezt a húsz százalékot nevezhetjük kiindulási alapnak. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Tudjuk azt, hogy jelenleg milyen helyzetben van az önkormányzat, 
de részünkről most van egy olyan helyzet, egy olyan konstelláció amikor erről érdemben 
tudunk tárgyalni. Hogy a másik fél részéről is talán van erre fogadókészség. Mást nem tudunk 
mondani. Tehát amikor jóval magasabb összeget kértek a kollégák, tavaly valamikor és az a 
minimum összeg. Tehát ez alá egy forinttal sem mennek. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Sokak problémája még, 
hogy a kórházak ugye az ügyeletben dolgozó orvosok után bértámogatást vesznek igénybe. 
Viszont az alapellátást meg teljesen kihagyták ebből. Éves szinten Szekszárd ilyen 35 millió 
forint körül rak hozzá a NEAK finanszírozáshoz az ügyeletre. És ugye itt dupla órabérrel 
számolva. Tehát nem kapunk rá több pénzt, tehát nagyon keveset kapunk az államtól. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Én abban bízom, hogy ez csak egy ideiglenes állapot lenne, amit 
Önöknek meg kellene finanszírozni. Mert én is azt gondolom, hogy ez igy tarthatatlan, meg 
igazságtalan, hogy a kórházak részéről ezt így rendezik, akkor a kórházi orvosoknak ki tudják 
fizetni, mert azt az állam kifizeti a pénzt. Ez az önkormányzati fenntartásúnál, meg ezt nem 
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teszik meg. Szerintem változtatni fogunk ezen. Gyanítom, hogy a választások után, tehát azért 
nem hiszem, hogy ezért felelni fog bárki, de gyanítom, hogy ebben változást fogunk látni. És 
talán olyan módon, bízom benne, hogy mindenkinek a megelégedését fogja szolgálni. Talán 
érdemes lenne ez ügyben, ezt a problémát országos szintre is emelni, országgyűlési képviselő 
által. Illetve, kinek van erre lehetősége, joga, hogy ezt fölvesse. Mindenhol az egész országban, 
minden ügyelet működésébe az önkormányzat erre pénzt tesz, hol kevesebbet, hol többet. 
Azt kell mondjam, hogy ez a terület még ritka szerencsés, tehát a jelenlegi ügyeleti körről 
beszélünk, a jelenlegi ellátotti körről. Sok olyan ügyelet van az országban – kisfalvas 
települések – Baranya, Békés, ahol ismerős vagyok, ahol 8-9.000 főre tartanak fönt egy 
ügyeletest. És valóban sokkal kevesebbet ad hozzá a NEAK. És ott nem kétmilliót tesznek bele 
egy évben, hanem kilenc-tíz milliót fizettek azért, hogy legyen ügyeletük. Tehát ez még úgy 
általában véve nem is számít soknak. Ugye minden viszonyítás kérdése. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Bocsánatnem akarok bántani a kérdéssel csak egy 
felvetés. Most délelőtt jutott eszembe ahogy rágódtam ezen az egész helyzeten, hogy ugye 
várhatóak ezek a béremelések az orvosi szférában. Még mindig nem tudom, hogy végeztek-e 
számolásokat, hogy még mindig megéri egy ilyen vállalkozói szerződéssel dolgozni, vagy nem 
lehet bekerülni háziorvoként? Tehát nem lehet-e háziorvosként bekerülni az általános orvosi 
finanszírozásba.  
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Két opció van 
ugye. Az első lehetőség – amit a doktor úr is mondott – személyes közreműködés, itt csak 
vállalkozóként lehet, vagy pedig a szolgálati jogviszonyba lépés. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Ezt akartam kérdezni. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Ennek az egyik 
oldala az, hogy ez megoldaná a bérkérdést, ott az ügyeleti órákra tudna fizetni az Egészségügyi 
Gondnokság olyan bért, ami az orvosoknak megfelelő lenne. Ehhez nyilvánvalóan a másik 
oldalról járna bértámogatás is. Tehát ez szerintem, ha így a pénzügyi részét nézzük, akkor az 
mindkét félnek előnyösebb lenne. Viszont a másik fele, amit a háziorvosok úgymond 
visszatetszőnek találnak ebben az egészben, hogy úgy gondolják, hogy bizonytalan a környezet 
és szabályozás a szolgálati jogviszony mögött. Nagyon sok mindent engedélyeztetni kell egy 
szolgálati jogviszonyban álló személynek, így például minden olyan tevékenységet, ami itt 
fontos kérdés volt, munkáltatónak engedélyeznie kell. Ez természetesen az önkormányzat 
lenne, mindenféle apró dologra – KATÁS, EVÁS, egy másik munkahely, meg mindenfélére – 
kell gondolni. Illetve itt van még a két másik fontos probléma. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: A kirendelés. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Igen, a kirendelés 
és az áthelyezésnek a problémája. Ami jelen esetben szintén a fenntartónak a jogkörébe 
tartozik, önkormányzati intézménynél. És az áthelyezés az még nem is lenne, konkrétan nincs 
más önkormányzati fenntartású intézmény, ahova áthelyeznék az orvosokat. Itt a kirendelés 
lehetne érdekes. Utoljára azt mondták, hogy-e miatt, a rendelkezés miatt a működésüket 
bizonytalannak éreznék. Nem szeretnék vállalni. 
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dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ez így van, ezt alá tudom támasztani, mind anyagi szempontból 
mindkettőnknek kedvező lenne, Önöknek is nekünk is egyszerűbb volna, megfelelőbb volna. 
Csak ugye ezt egy félkatonai rendszerbe kéne vállalniuk. Mert ugye, ez egy háziorvos a 
rendszerváltástól – ’93-óta – szabad vállalkozóként működik. Mindenki, aki ebben dolgozik, 
ebben szocializálódott, ezt szereti. És viszonylagos szabadságot élvezünk ilyen szempontból. 
Ehhez képest bemenni egy szolgálati jogviszonyba, ahol gyakorlatilag, mint egy félkatonai 
rendszer olyan. Illetve a kórházi orvosok is sokat tiltakoztak. Ahol az embert kirendelhetik, 
talánhogy, menj ide-menj oda. Ezt a kollégák nem merik bevállalni. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: De, bocsánat, szó van arról, hogy a választások után biztos, hogy 
az alapellátást is úgymond „államosítják”. Tehát nem az önkormányzatok fogják az 
alapellátásokat biztosítani. Na most akkor is előfordulhat az, hogy szolgálati jogviszonyt kell 
kötni. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Az más, ha az ember magától dugja a fejét hurokba. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Értem, csak azt mondom, hogy végül is ez is egy terv. Most már 
nem kell adót fizetnie valakinek ahhoz, hogy ügyeletet biztosítson valaki. 
 
Gulyás Róbert bizottsági tag: Megnyugtató nagyon. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Csak azért mondom, hogy még ugye, ez sem egy lezongorázott 
dolog, hogy mi lesz az alapellátás, mi lesz egyáltalán az ügyelettel. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ez az egész téma ez pedig addig érdekes, amíg le nem mennek a 
választások. Ehhez addig nem mernek hozzányúlni. Ezt nem tudhatjuk. 
 
dr. Főfai Klára bizottsági tag: Igen. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Na most ez nem ilyen, hogy így lesz meg így lesz. Ezért mi most 
arra törekszünk, hogy a jelen helyzetből hozzuk ki, azt, ami úgymond a legjobb. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: A másik, a doktorúrhoz, 
vagy doktornőhöz, hogy az ellátott eseteknek hány százaléka indokolt? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Hát igen, ez olyan dolog, mindannyian tudjuk és nyilvánvaló, hogy 
ezt át kéne gondolni, de ez az ajánlatot nem fogja megváltoztatni. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: Ez nem rajtunk múlik. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Az én véleményem az, hogy ezt át lehet úgy alakítani, hogy 
mindenkinek ez a része is megfelelő legyen. Ha rajtam múlna akkor én úgy szervezném az 
ügyeleteket át, általános orvosi ügyeleteket, hogy hétköznap este tízig lenne háziorvosi 
ügyelet. Minekutána a patika sincs nyitva, tehát hiába jön be valaki akármilyen gondjával, éjjel 
kettőkor, tizenegykor, tizenkettőkor, tehát hiába írom föl neki éjjel kettőkor, potyára, nem 
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tudja kiváltani. Másnap reggel nyolckor nyitnak. Tehát istenigazából nem sok értelme van. Így 
a pihenőidőt ki lehetne venni, az ügyelet és a következő napi munkavégzés között. Nem 32 
órát kéne egyhuzamban dolgoznom, hanem sokkal kevesebbet. Akkor már mindjárt nagyobb 
kedvvel megy. Hétvégi ügyeletben nem reggel nyolctól este tízig lennék bent. Csak hát ezt 
ugye a lakosság számára ez nem lenne annyira megterhelő talán, vagy nehezen fogadnák már 
el. 
 
dr. Kővári Csilla háziorvos: A lakosság részéről menne a tiltakozás. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Minden csoda három napig 
tart. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Van egy aláírt dokumentum mindkét fél részéről, hogy a 
veszélyhelyzet alatt nem kerül sor ügyeleti díj emelésre. Jelenleg veszélyhelyzet van, annyit is 
tettünk vele, hogy a NEAK finanszírozás, amit ebből kapunk, teljes egészében át lett emelve. 
Utána volt egy jelzés az orvosok részéről, hogy igenis menjünk tovább. Mindent elkövettünk 
annak érdekében, a lehetőségeinkhez mérten, hogy a legkorrektebben járjunk el a dolgokban. 
Nekünk is az az érdekünk, hogy legyen szekszárdi orvosunk az ügyeletben. Volt olyan doktor, 
aki kijelentette, hogy nem fog többet ügyelni attól, hogy emelést kap. Időzített bombán ülünk, 
mert ha a Klézli doktornő nem fog ügyelni, kérdés, hogy mi lesz velünk. És a másik része a 
dolognak, fölvetődött az a kórházi dolog. Na most akkor abban megegyezhetünk, hogy akkor 
azt nem tudjuk elfogadni. A másik, amit szeretnék hozzátenni, hogy azért hatvan egynéhány 
százaléka a lakosság százalékának az önkormányzaté, a többi pedig a környező településeké. 
A környező települések polgármesterit összehívtuk, egyértelműen a 20% mellett döntöttek, a 
tűrőképességük mindenkinek véges. Megteszek mindent annak érdekében, hogy újra 
összehívjam egy egyeztetésre a polgármestereket, de akkor legyen kijelentve, hogy ez a határ 
ez a végső. Az 1.700.- forintot én sem tartom reális árnak. És azért annyit elmondanék, hogy a 
Megyei Jogú Városoknak az ügyeleti díjait lekértük. Vannak olyan települések, ahol 
alacsonyabb a díj, mint például Székesfehérvár, Debrecen, Győr, Veszprém. Szóval hagyjuk azt, 
hogy máshol hogyan bánnak az ügyeleti díjjakkal. Egyébként ez publikus. És amikor a múlt 
alkalommal volt a megbeszélés, akkor itt kicsemegéztük a Szegedet, hogy Szegeden adnak hat 
órát meg nyolc órát; vagy hat meg nyolcezer forintokért. Meg mellette ott van Békéscsaba, 
ott van Székesfehérvár, ott van Győr, ha ezen végig mennénk. A másik része a dolognak meg 
ez, hogy az alapvető dolgunk az, hogy megegyezzünk. Meg is akarunk egyezni. Erre valamilyen 
szinten, ezt fenn kell tartani, ezzel nekünk tevékenykedni kell. Na most a másik, része a 
dolognak, hogy kihasználjuk ezt a lehetőséget? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Igen. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Hát most a másik része, hogy mi a garancia arra, hogy 
választások után más rendszer lesz? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Hát, nem tudom. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Én sem tudom gyakorlatilag, mert ha az éveket nézzük 
akkor 2022. lesz. Nem? 
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dr. Vitay Szilárd háziorvos: Így van. Minekünk most van erre lehetőségünk, hogy ezt a 
változtatást eszközöljük és ezt a lehetőséget meg kívánjuk ragadni. Tehát részünkről 5.000.- 
forint hétköznapi és 6.000.- forint hétvégi óradíjról tárgyalunk. Nekem ezt a huszonvalahány 
kollégám kiadta, hogy nekem, hogy ezt az álláspontot kell képviseljem, nem tudok önöknek 
mást mondani. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: És akkor mit vállalnak mellé?  
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Jövünk ügyelni és végezzük a munkánkat. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Akkor gyakorlatilag a teljes szerződéses időt le tudják 
ügyelni? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Milyen értelemben? 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Hát mert valami más esetleg szóba jöhet? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ezt most azért mondtam, látnom kellene a szerződés tervezetet, 
hogy abban mik vannak. Hát mert az a minimum, amit ugye ügyelnem kell, de biztos lesz olyan, 
aki ennél többet is vállalna. Mindenki maga írja alá. 
 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, jegyzői megbízott: Van olyan doktor 
úr, aki már látta. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Én megmondom őszintén, hogy úgy érzem, hogy Ön 
ugye nem tud húsz ember helyett dönteni, vagy változtatni ugye az általuk az eddig elmondott 
minimumon, Ön nem tud módosítani, vagy nem mer nyilván. Nekünk ugyan ez a feladatunk, 
persze értem. Velünk szemben meg ugyan ez az elvárás, a többi polgármesterrel és többi 
település önkormányzatával szemben. Az előterjesztésünk a húsz százalékos emelést 
tartalmazza. Mi is megpróbálunk akkor még egyeztetéseket folytatni a környező települések 
önkormányzataival. Önök akkor esetleg a szerződés tervezetet nézzék meg. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Ugye a doktor úr, amit 
mondott, hétvégére hatezer, de a kérdés, hogy a munkaszüneti napra is hatezer? 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Szerintem a hétvége, ünnepnapot egybe értette a doktor 
úr. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Hétvégére és ünnepnapra 
is hatezer? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Hát nem tudom mennyi ünnepnap lehet egy évben? Három-négy? 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Hogy? Nem, három-négy 
ünnepnap van egy évben. 
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dr. Vitay Szilárd háziorvos: Augusztus huszadika, Karácsony második napja, húsvét. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Tizenkét ünnepnap van egy 
évben. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Tizenkettő? Jó, akkor, igen. 
 
Lovrity Attiláné az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője: Ha kérnek egy számítást 
akkor hogyan számoljak? 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Erről nem kaptam felhatalmazást, vagy erre nem alakítottunk ki 
közös véleményt. Egy karácsony tényleg más, mint egy sima szombat. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Akkor egy új határozati javaslatom lenne, hogy 
közelítsük egymás felé az álláspontokat. Akkor doktor úréktól azt kérném, hogy a javaslatban 
foglalt óradíjakat tolmácsolják a kollégái felé. Tudom, hogy „nem” az első válasz, de hogy 
tudjanak róla, ez a polgármesterek által bevállalható összeg. Illetve megkapják akkor a 
doktorúrék a szerződés tervezetet, azt is legyenek szívesek véleményezni. Jó? Mi pedig akkor 
további egyeztetéseket próbálunk az egyéb települések önkormányzatával folytatni. 
 
dr. Vitay Szilárd háziorvos: Ötezer, illetve hatezer forintig. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Igen értem. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Annyit szeretnék javasolni, a határozati javaslattal 
kapcsolatban, hogy a határozatban az Alpolgármester Urat kérhetnénk fel az egyeztetések 
lefolytatására. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök: Jó, nagyon jó. Akkor szeretnénk az Alpolgármester Úr 
személyét az egyeztetésre felkérni. Akkor ezt ezzel elfogadjuk? 
 
Az elnök további kérdés, hozzászólás hiányában, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, 
melyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Szociális, Egészségügyi, Környezeti 
és Fenntarthatósági Bizottságának 1/2022. (I.20.) SZEKÖF határozata 
személyes közreműködői szerződések megkötéséről háziorvosi ügyeleti szolgálati ellátásra 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szociális, Egészségügyi, 
Környezeti és Fenntarthatósági Bizottsága 

1. a háziorvosi ügyeleti szolgálat vonatkozásában később foglal állást; 
 
Határidő: 2022. január 20. 
Felelős: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér elnök 
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2. felkéri a háziorvosi ügyeleti szolgálatban közreműködő orvosokat Szekszárd Megyei 

Jogú Város, valamint az ügyeleti ellátásban részt vevő önkormányzatok javaslatának 
megtárgyalására, valamint a személyes közreműködői szerződések véleményezésére; 
 
Határidő: 2022. február 10. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  

(az orvosok értesítése tekintetében) 
 

3. felkéri Gyurkovics János alpolgármestert az ügyeleti ellátásban részt vevő 
önkormányzatokkal való ismételt kapcsolatfelvételre az ügyeleti díjak esetleges 
emelése érdekében.  
 
Határidő: 2022. február 10. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

A bizottság elnöke megköszöni az ülésen való részvételt és további napirendi pont nem 

lévén a nyilvános ülést 13 óra 56 perckor berekeszti. 

 
 
 
 K. m. f.  

   

   

  Gréczy-Félegyházi 
Gyöngyvér 

elnök 
  

 

dr. Főfai Klára  

jegyzőkönyv-hitelesítő   

   

Készítette:   

   

   

Berbuch Miklós   

jegyzőkönyvvezető   

   

 Ellenjegyezte:  

   

  dr. Gábor Ferenc 

jegyző 
 

 


